



مجموعة البيوت الإستثمارية القابضة
BEYOUT INVESTMENT GROUP HOLDING

<p>Kuwait: 04 Julys 2024 Dear/ Boursa Kuwait Company</p> <p>Greeting,</p> <p>Subject / Supplementary Disclosure –about the award of logistic services contact one of the subsidiaries</p> <p>With reference to the above subject, and in accordance with the provisions of Chapter Four "Disclosure of Material Information" from module Ten "Disclosure and Transparency" of the Executive bylaw Law and its law No. 7 of 2010 regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and the Regulation of Securities Activities and its amendments.</p> <p>Please find attached the Supplementary Disclosure Form</p> <p>Sincerely yours,</p>	<p>الكويت في : 04 يوليو 2024 السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين تحية طيبة وبعد،</p> <p>الموضوع / إفصاح مكمل -عن ترسيه عقد خدمات لوجستيه على أحدل الشركات التابعه.</p> <p>إشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملا بأحكام الفصل الرابع "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية" من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما.</p> <p>مرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير،،</p>
---	--

عبدالرحمن محمد الخنه

الرئيس التنفيذي

Date	Name of listed company	اسم الشركة المدرجه	التاريخ
04 July 2024	Beyout Investment group holding	مجموعه بيوت للاستثمارية القابضة	04 يوليو 2024
Disclosure title		عنوان الافصاح	
Supplementary Disclosure- about the award of logistic services contact one of the subsidiaries		افصاح مكمل -ترسيه عقد خدمات لوجستيه علي احدى الشركات التابعة	
Date of Previous Disclosure		تاريخ الافصاح السابق	
01 July 2024		01 يوليو 2024	
Developments that occurred to the disclosure		التطور الحاصل على الافصاح	
<p>In reference to the previous disclosure dated July 1, 2024, and the circulating news in a newspaper, we would like to clarify the following details regarding the contract:</p> <p>The client is “Amentum Services, Inc.”, a customer of Kuwait Resources House Company since 2018 for a project known as APS 5 in Kuwait. This project specializes in providing maintenance services for military equipment and vehicles in Kuwait. Amentum Services, Inc directly engages with the U.S. government, in multiple projects and services.</p> <p>Considering that the contracted services are based on a strategic partnership relationship for joint execution of the contract, where Kuwait Resources House Company will provide necessary technical manpower and integrated services including housing, transportation, and catering. They will also provide accommodation services for Amentum's managers and employees. The entire contract will be executed solely by Kuwait Resources House Company, and the services provided to Amentum are exclusive with No profit-sharing between Kuwait Resources House Co. and the client.</p>		<p>بالاشارة الي الافصاح السابق بتاريخ 1 يوليو 2024 , والي الاخبار المتداولة في احدى الصحف نود توضيح التالي لحضاراتكم بخصوص العقد وتفاصيله.</p> <p>العميل هو شركة Amentum Services, Inc. وهي احدى عملاء شركة بيت الموارد الكويتي منذ عام 2018 عن مشروع يسمى APS 5 بدولة الكويت وهو يتخصص بتقديم خدمات صيانة المعدات والمركبات العسكرية في دولة الكويت مع العلم بان شركة Amentum تتعامل مباشرة مع الحكومة الأمريكية حيث لديها مشاريع وخدمات متعددة . مع العلم بان الخدمات محل التعاقد هي خدمات مبنية علي أساس علاقة شراكة استراتيجية لتنفيذ العقد بشكل مشترك حيث تقوم شركة بيت الموارد الكويتي بتوفير العمالة الفنية المطلوبة وتقديم الخدمات المتكاملة من سكن ، مواصلات ، والأعاشة بالإضافة إلي تقديم خدمات الإقامة لمديري وموظفي شركة Amentum ، وسيتم تنفيذ العقد بالكامل من خلال شركة بيت الموارد الكويتي حيث أن الخدمات المقدمة للعميل Amentum هي خدمات حصرية ولا توجد نسب مشاركة بين شركة بيت الموارد والعميل .</p> <p>اما قيمه العقد المذكوره في الافصاح ، هذه القيمة المتوقعة للخدمات التي سيتم توفيرها للعميل ، وهي قابلة للتغيير حسب متطلبات الحكومة الأمريكية في هذا المجال ، ويتم تحديد القيمة بصفة سنوية بناءً على الخدمات الفعلية المقدمة للعميل والتي قد تزيد أو تنقص وفقاً لمتطلبات العقد خلال فترة التنفيذ المتوقعة وهي ثلاث أعوام ونصف العام وهي حالياً في مرحلة ترسية سيتم التوضيح أكثر بمجرد توقيع العقد.</p>	

<p>Regarding the disclosed contract value, it represents the anticipated value of services to be provided to the client. This value is subject to change based on U.S. government requirements in this field. The annual value is determined based on actual services provided to the client, which may increase or decrease according to contract requirements during the expected execution period of three and a half years, currently in the tendering phase with further clarification expected upon contract signing.</p> <p>The contract will be fully executed by Kuwait Resources House Company during the anticipated period of three and a half years. The nature of services to be provided includes logistical services for Amentum, comprising human resource services, provision of trained professional labor, transportation, housing, catering, and accommodation services for U.S. staff.</p>	<p>سيتم تنفيذ العقد من قبل شركة بيت الموارد الكويتي بالكامل خلال الفترة المتوقعة للعقد وهي ثلاث أعوام ونصف العام. وستكون طبيعته الخدمات التي سوف تقدم هي الخدمات اللوجستية المقدمة للعميل Amentum هي خدمات الموارد البشرية وتوفير العمالة المهنية المدربة وكذلك توفير خدمات المواصلات والسكن والأكل والأقامة بالإضافة إلي الخدمات المقدمة للعمالة الأمريكية من سيارات وسكن وأقامة.</p>
<p>The financial effect of the occurring developments</p>	<p>الاثار المالي للتطور</p>
<p>There is no financial impact</p>	<p>لا يوجد أثر مالي</p>